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Idén a 15. alkalommal, ebből harmadszorra már „csak” elektronikus formában kerül sor Tagjaink évi 
körleveles tájékoztatására, melynek fő célja az elmúlt év történéseinek összegzése, az idény terveinek 
ismertetése, egyben a közgyűlés előkészítése. Remélem, hogy a tagnyilvántartási mail- és a hírleveles 
listára, valamint a weboldalunkra is feltett beszámoló eljut mindenkihez és a részvétel sem lesz kisebb a 
megszokottnál. Milyen volt a 2015. év Maconkán? Emlékezetes, s szerencsére pozitív értelemben, így nem is 
olyan könnyű a kötött, 4 oldalas terjedelem keretein belül megmaradnom. Összességében kedvező időjárás 
és vízállás, egészséges és jól növekvő, valamint kiemelkedő telepítéssel is gyarapodó halállomány, 
emlékezetes rendezvények, versenycsúcsok, fogási rekordok. Az elvégzett munka legfőbb értékmérőjeként 
emelkedő taglétszám, tovább növekvő, már „a legszebb éveket idéző” vendégforgalom. Következményként 
jelentősen javuló egyesületi költségvetési helyzet, így egy több millió forintos lépés az 
adósságcsökkentésben. 15 éves biztonság, rendeződni látszó külső és egyszerűsödő belső szabályozási 
környezet. Szép és eredményes év áll mögöttünk és remélhetőleg előttünk is, de bőven van még mit tennünk 
szeretett vizünk, annak élővilága és környezete érdekében! A beszámolóban és az egyéb tervezési, 
statisztikai anyagokban leírtakról természetesen bővebben beszámolok a közgyűlésen, ahol Önök - értékelve 
és segítve munkánkat - szintén elmondhatják a véleményüket, illetve javaslatokat is tehetnek a jövőt illetően. 
Találkozzunk tehát február 28-án az új közgyűlési helyszínen, s ott „beszéljük meg együtt közös dolgainkat”! 
 

A 2015. évi főbb mutatószámokat és eseményeket, velük együtt a 2016. évi terveket és a 2017. évi 
ártervezési irányszámokat a már bevált beszámolási szerkezetben, bruttó kimutatási módon ismertetem: 
 

I. Létszámadatok és tagdíjak: Még számunkra is meglepő eredmény az ismét bővülő, 1611 fős (2014: 
1388, 2013: 1407, 2012: 1451) nyilvántartott létszám, amivel az évet zártunk. Emellett a belső 
átrendeződés is folytatódik, így már 542 fő (2014/15: +133 fő) a napijeggyel horgászó alaptagsággal 
rendelkezők, 355 fő (-11) a kétbotos teljes jogú tagsággal rendelkezők, 230 fő (+53) a külföldiek száma. 
Örvendetes módon tovább növekedve 217 fő (+56) a gyermekek száma, továbbá 75 fő (-3) a 
csónakosok, 42 fő (-9) a jogfenntartók, 29 fő (+1) a speciális engedélyesek, 19 fő (-9) az ifjúságiak, 19 fő 
(+3) a felnőtt kedvezményezettek száma; végül tavaly 27 fő (+9) teljes jogú új felnőtt tagtárssal is 
bővültünk. Ez a folyamat 26,5 MFt (2014: 25,2 MFt, 2013: 24,7 MFt, 2012: 23,7 MFt) tagi bevételt 
eredményezett, így e bevételek 5 %-os növekedése már legalább a reálérték megnyugtató megőrzésére 
elégségesnek bizonyult. Meg kell említenem, hogy érdemes összevetni a maconkai tagdíjak és területi 
jegyek árait más vizekével. Az elmúlt 2-3 évben a díjak és az elviteli lehetőségek tekintetében a 
horgászvizeknél látványos átalakulás következett be, így mára a BSHE tagdíjak és a területi jegyek árai 
bőven az átlag alattiak, különösen ha a halállomány, a telepítések és a szolgáltatások színvonalát is 
figyelembe vesszük. Tény, hogy mindezek fenntartási, különösen fejlesztési igénye gazdasági oldalról 
megköveteli a vendéghorgászok és a versenyek számának a jelenlegi szinten való megtartását is, s ezen 
bevételi lehetőségek szintén az említett színvonalat igénylik. A tagi bizalomért cserébe megtartottuk a 
megszokott kedvezményeket is. Decemberben így a határidős befizetők között negyedszer is 
ajándéksorsolásra került sor, ahol 8 fő ingyenes-, 3 fő kedvezményes tagságot, 12 fő pedig Haldorádó 
ajándékcsomagot nyert! Változatlanul folytatjuk a kedvezményes tagfelvételt és az alaptagi kampányt, 
továbbá méltányossági lehetőségeink következetes alkalmazásával segítünk minden rászoruló 
Horgásztársunknak is. Tavaly a közgyűlésen elfogadtuk egy 1.000-2.000 Ft/fő/év mértékű tagi díjemelés 
lehetőségét, de a Vezetőség döntése alapján a sikeres 2015. év gazdasági mutatóinak köszönhetően 
nem élünk vele, így az árak 2016-ban is változatlanok maradtak! Már a 2017. évre a Vezetőség és a 
Felügyelő Bizottság javaslata az így elhalasztott minimum 1.000 Ft, maximum 2.000 Ft összegű 
éves díjemelés azzal, hogy ha a forgalmi bevétel jelentős (10 %-ot meghaladó) növekvése, vagy a 
halbeszerzés ÁFA-kulcsának 5 %-ra történő csökkentése azt megalapozza, mindez vezetőségi 
döntéssel csökkenthető, vagy egy évvel elhalasztható. Javasolt határozati feltétel még a tagi 
díjemelés összegének kizárólagosan fejlesztésekre, pályázati önrészekre való felhasználása is. 
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II. Vendégforgalom: A 2015-ben mért adataink alapján 9.986 külső vendégnapot regisztráltunk és ez a 
szám a 2014. évihez nézve jelentős, 9,4 %-os növekedést mutat (2014: 9.124, 2013: 8.668, 2012: 
9.202), mivel az évet jellemző kedvező időjárási, vízállási körülményeknek, valamint a halállomány 
minőségének és mennyiségének köszönhető kiemelkedő fogási eredményeknek a hatása ismét 
megmutatkozott. A napijegyekből is közel 5 %-kal több volt az értékesítés, de hosszabb horgászatok 
tovább növekvő arányát igazán a kiegészítő szelvényeknél mért 20 %-os növekmény mutatja meg.          
A tárgyban így összesen 23,8 MFt bevétel (2014: 22,0 MFt, 2013: 19,7 MFt, 2012: 21,7 MFt) 
realizálódott. 2016-ra tervként ugyanezen forgalmi szint megtartását tervezzük. A rendkívüli őszi 
telepítésekkel tovább növelt halállományt, vagy az előzetes versenyjelentkezések, helyfoglalások 
februári adatait nézve a terv megalapozott, s remélem, hogy az időjárás és a vízjárás is kedvezően 
alakul majd. Maconka tartósan Magyarország egyik legnépszerűbb horgászvize és az is kíván maradni! 
 

III. Versenyek, rendezvények: 2015-ben 17 (2014: 15, 2013: 16, 2012: 16) kiemelt versenyre, 
versenyfordulóra, köztük nemzetközi kupákra és országos bajnokságokra, továbbá több céges 
rendezvényre, találkozóra került sor a tórendszeren, mintegy 1.300 résztvevővel. Tavaly Maconkán 
először üdvözölhettük a MOHOSZ kiemelt rendezvényén Magyarország horgász nagyköveteit, a Média 
Kupa pedig már hatodszor hozott a „horgász berkeken” túl is nagy ismertséget vizünknek. A 2015-ben is 
töretlenül fejlődött Maconka Barátai Szuperkupa-sorozat mára már az országos versenynaptár része, 
jövőre a negyedik idény kezdődik el. Az évi 2x2 Professzionális Bojlis Európa Kupa (EPBC) és Amatőr 
Bojlis Maconka Kupa (ABMC) az elmúlt idényben ismét remek eredményeket, fantasztikus új 
versenyrekordokat és köztük közel 26 kg-os új abszolút pontyrekordot hozott. Külön öröm, hogy ezen 
rangos versenyek egyesületi szervezésben vannak és lesznek is a következő évben is. Áprilisban indul a 
Szuperkupa 1. fordulója, jubilál az ABMC is, ahol már a tizedik alkalom következik. Júniusban az EPBC 
és jogelődje a 25. versenyhez érkezik, mint Magyarország legtöbbször, folyamatosan megrendezett 
bojlis versenysorozata. Újra országos bajnokságnak is otthont adunk júliusban, ezúttal a method feeder 
szakágban. A hagyományos és az új versenyeknél csak a helyszín, a halállomány és a rendezés 
színvonala garantálhatja együttesen, hogy biztos jövőnk legyen a területen. A versenypályák közötti 
élesedő versenyben továbbra is kötelességünk a valós információközlés, de elemi érdekünk a 
reklámérték korrekt kihasználása is - persze a kiemelkedő, 5,6 MFt-os bevétel (2014: 4,3 MFt, 2013:   
5,2 MFt, 2012: 3,8 MFt) sem lehet másodlagos. A jelenlegi versenynaptár ismeretében 2016-ban a 
kiemelt rendezvények száma 17-18 lesz és ezekből 5,2 MFt bevételt várunk. Tudom, hogy a 
versenyek okozta pályazárások a nem versenyző horgászok számára - főleg a gáti nemzetközi 
versenypályán - néha bosszúsággal is járnak, de a tervezhetőség mellett beszédes az a tény, hogy az 
utóbbi 13 évben már nem volt teljes horgászati tilalom a tórendszeren. Maconka sokat köszönhetett 
és a jövőben is sokat köszönhet majd a versenyeknek! 
 

IV. Beruházások, felújítások: Az elmúlt négy év „csendje” után újra van remény jelentősebb előrelépésre. 
Az uniós TOP források igénybevétele a horgász szervezetek horgászcélú fejlesztéseire is zöld lámpát 
kapott a MOHOSZ közbenjárásának eredményeként, sőt folyamatban vannak a tárgyalások egy önálló 
országos horgászturisztikai program és a kapcsolódó pályázati csomag elfogadásáról is. Egy nagyobb 
léptékű fejlesztésre a maconkai tervek készen állnak, s ha az elengedhetetlenül szükséges 
önkormányzati támogatás és együttműködés is megvalósul a meglévő országos szövetségi partnerség 
mellett, akkor jó esély van arra, hogy egy újabb, III. ütemmel befejeződjön a víz- és védterület 2001-ben 
megkezdett át- és kialakítása. Mire is lenne szükség? A fő tározótér körüli, futásra és kerékpározásra is 
alkalmas körút befejezésére, a régi szakaszokon új aszfaltréteg kialakítására, a közvilágítás ledes 
technológiás átalakítására, korszerű, vandálbiztos kommunális blokkokra (egyre a gáti oldalon is), 
továbbá közösségi terekre, turisztikai látványelemekre (tanösvény, játszótér) és vendéglátási 
létesítményekre (melegkonyha, szállás), valamint számos, a tevékenységet segítő egyéb eszközre.        
A várt támogatási döntéstől függetlenül is szükséges az I. szigeti padcsoportok, tűzrakóhelyek 
felújítása, a déli parti rézsülépcsők kialakítása, valamint a déli utak kátyúzása, de önerőből sor 
kerülhet 1-2 új filagória (II. sziget, Felező-spicc, Nyári kikötő) és nyársaló beállítására is.  

 

V. Pénzforgalom, hitelállomány, likviditás: A tavaly elért 61,7 MFt-os (2014: 54,7 MFt, 2013: 54,5 MFt, 
2012: 51,5 MFt) pénzforgalmi bevételünk bátran sikernek minősíthető, igaz számos jelentős nem 
tervezett egyszeri bevétel (nagyköveti rendezvény, filmforgatás) is javította az eredményt. A főbb bevételi 
elemek tekintetében most gyakorlatilag minden kategória erősödött, de a több napos, vagy a 
versenyekkel kapcsolt horgászatok száma jól érzékelhetően tovább növekszik. A bevételeknél jelentős 
egyszeri bevételek is segítették a kedvező pénzügyi helyzet kialakulását, a kiadásokat pedig szigorú 
gazdálkodással sikerült a tervezett kereteken belül tartani. Tervszerűen csökkentek a hitellel kapcsolatos 
kiadások, terven felül a szállítói átütemezések is, utóbbiaknál 2011 óta ez az első év, hogy már csak a 
telepítéseknél vannak áthúzódó tételek. Az egyik fő eredmény, hogy az EU nagyberuházásból adódó, 
három évvel ezelőtti 27,4 MFt-os hitelállományunk mára 16,9 MFt-ra csökkent, s az áthúzódó telepítési 
kiadások tekintetében további 2,4 MFt egyenleg-javulást tudtunk felmutatni!  
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A tavalyi -1,4 MFt-os számviteli eredményünk idén ismét nyereségre váltott (+0,2 MFt), de ehhez még 
vegyük hozzá az 5 MFt-os amortizációt és az egyesületünket különösen sújtó ÁFA-arányosítás több 
milliós negatív egyenlegét is, mert e tételeket szintén fedezni kell a működési színvonal megtartása 
mellett. Jelenleg a mérlegünkben közel 50 MFt értékű vagyon és közel 30 MFt eredménytartalék 
szerepel. A reális cél 2016-ra 58 MFt-ot megközelítő bevétel mellett a hitelállomány újabb 3 MFt-os 
csökkentése és a telepítések folyamatos, forgalomarányos biztosítása mellett legalább a 
kisléptékű önerős fejlesztések elindítása. 

 

VI. Használati, üzemeltetési megállapodások: Az éves beszámoló vitathatatlanul legjobb híre, hogy az 
elmúlt év végétől már egységes halgazdálkodási vízterületként nyilvántartott, a Magyar Állam tulajdonát 
képező Maconkai-víztározó és tórendszere, valamint új elemként a Zagyva Nógrád megyei 
szakasza 2016. január 01-től a MOHOSZ haszonbérletébe, onnan 2016. február 01-től a BSHE 
alhaszonbérletébe került újabb 15 évre, 2030. december 31-ig! Köszönjük a lehetőséget és élni is 
kívánunk vele a vízterület további építése-szépítése, a horgászok és turisták minőségi kiszolgálása 
érdekében. Vízügyi oldalról szintén lényeges elem, hogy a 2010-11. évi beruházásokat realizálva 
februártól már van új üzemeltetési szabályzat, s okkal remélhető, hogy az újabb ciklusban korrekt lesz az 
együttműködés. Továbbra is fontos feladat a „vésztartalék” szerepet (is) betöltő mátraszelei vízbázis 
sorsának közös rendezése, illetve a jelenleg szárazon álló Kisterenyei-víztározó lehetőség szerinti 
alternatív hasznosítása. Tény, hogy e felületeken az egyesületi érdek a legtöbb esetben 
jogszabályokkal indokolható közérdek. Remélem, hogy a maconkai halgazdálkodási és a 
horgászturisztikai hasznosítás ügyét 15 évre lezáró döntések után sor kerülhet a külső-belső 
gazdálkodási és szervezeti környezetben bekövetkezett változások okán a Bátonyterenye Város 
Önkormányzata és a BSHE között a 2010-ben megkötött, szintén 2030-ig szóló komplex 
együttműködési megállapodás megújítására is, melynek az a legfőbb értéke, hogy biztosítja a 
védterület egységét és az önkormányzati területek tartós, felelős és közcélú használatát. Ez az érték a 
közösség valódi érdeke. Őszintén bízom a korrekt, kölcsönösen előnyös megállapodás sikerében! 
 

VII. Haltelepítés, fogási lehetőségek: Tavaly kiemelkedő, 396 mázsa (2014: 330 q, 2013: 343 q, 2012:   
362 q) telepítéssel zártuk az évet, de a reális értékeléshez a képet ismét érdemes letisztítani. Egyszeri 
lehetőség volt egy állománymentésből származó 60,7 mázsás mennyiség beszállítása és az ütemtervek 
alapján szintén most került sor az előtározói állomány áttelepítésére és a IV-V-VI. tavak szelektálására 
is, eredményként összesen 42,3 q telepítéssel a fő tározótérbe és a II-III. tórészletekbe. A szelekció 
pozitív hatása 2016-ban legjobban a Rekord-tavi horgászatoknál lesz érezhető, innen 16,5 q kistestű 
vegyes halállomány került áttelepítésre. Tovább újult és tavasszal újul a Rekord-tó állománya az extra 
pontyok tekintetében, folytattuk a III. tórészlet csukás telepítését is, a II. tórészletbe pedig ismét süllők 
kerültek. A telepítések beszállítási értéke 2015-ben mintegy 28,9 MFt volt. A 2016. évi terv a bevált 
folyamatos telepítéssel 24,8 millió Ft értékben minimum 300 mázsa hal, benne a nagyponty-
telepítési program újabb ütemével, ám egyidejűleg szinten tartva az elvihető pontyok arányát is. A 
közgyűlésen részleteiben is kifejtem majd a piaci- és az áremelkedési tendenciát, a termelésben várható 
változásokat. A fogásokat ezúttal csak előzetesen, részleges feldolgozottság mellett tudom majd 
kiértékelni, s a jövőben az egységes állami horgászokmányra és a január végén záródó „horgászévre” 
való átállás okán mindez már rendszeresen csak egy év csúszással lesz lehetséges. Az elviteli 
lehetőségekkel kapcsolatban a Vezetőség már közzétette a 2016. évi változtatásokat; ezek a 
keszegfélék elviteli korlátozása kivételével érdemben nem jelentenek változást a 2015. évi 
lehetőségekhez. Fontos tény, hogy a horgászjegy ára nem „csak” a hal árát, hanem magát a horgászat 
lehetőségét és e lehetőség minőségi fenntartásának fedezetét is tartalmazza, így egyszerűen nem 
tehetjük meg, hogy „mindent” alárendeljünk a telepítéseknek - a csendes többség nem is erre vágyik… 

 

VIII. Halőrzés és üzemvitel: A halőri és üzemviteli munkával kapcsolatban az elmúlt évben megítélésem 
szerint nem volt probléma, de egyéb okokból ismét személyi változásokra került, kerül sor. Fontos, hogy 
a feladatukat jól végző Munkatársainkat nem csak erkölcsileg, hanem anyagilag is megbecsüljük - tenni 
is fogunk érte. A régi igazság ugyanis nem változott: „Egy jó halőr felér egy fél telepítéssel”. Ide tartozik 
még, hogy hosszú évek óta ez az első év, amikor a már-már megszokott tendencia megfordult, ugyanis 
végre kevesebb lett az okmányok száma, így a halőrök és a horgászok számára is egyszerűsödik az 
adminisztráció. Érdemben most nem változtak a jogszabályok, így a helyi horgászrend sem. Döntő 
többségünknek még jó hír, hogy most induló szövetségi pályázati rendszernek köszönhetően várhatóan 
bővülnek majd az idényben az ellenőrzés technikai lehetőségei. A cél továbbra sem a becsületes 
horgászok felesleges zaklatása, hanem a rendszeres és tudatos szabályszegők kiszűrése, melyre sajnos 
tavaly is volt több példa. Bizonyított eset súlyos következmény nélkül nem marad a jövőben sem, 
mivel közös vagyonunk, a páratlan halállomány megőrzése a tét! Ám a legjobb halőrnek még mindig 
a saját vizét és halát védő tagnak kell lennie, mivel nem csak lehetőség, hanem kötelesség is azonnal 
jelezni a halőrök felé az észlelt szándékos-, vagy a halállományt veszélyeztető gondatlan 
szabálytalanságot… 

·/· 
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IX. Reklám, közönségkapcsolat: A témával kapcsolatban a legfontosabb hír, hogy újra a megújult Magyar 
Horgász partnerei lehettünk, így kapcsoltan kiemelkedő fogásaink is felkerülnek a hivatalos 
Rekordlistára. A már 1 millió feletti látogatási számot produkáló weblapunkon tavaly a Rekordfogások 
rovaton túl a legtöbb pozitív visszajelzést a hétvégi aktuális ismereteket közlő fórumos tájékoztatás 
kapta, de természetesen minden rovat folyamatosan frissül, így a lényegi információk rendelkezésre 
állnak. Ötödik éve üzemel a már 2100 főt elérő hírleves felület, tavaly regisztrációs csúcsot döntött az 
interaktív helyfoglalási program, s a „maconka” fórumon továbbra is próbálok rövid időn belül 
személyesen válaszolni a feltett kérdésekre. Aki valóban akar, az tud is kommunikálni velünk. Kérem, 
hogy éljenek a lehetőségekkel, ideértve a halőri telefonos tájékoztatást is! 

  

Beszámolóm végén egyben engedje meg, hogy jelen levelemmel meghívjam az Ady Endre Művelődési 
Központ (Bátonyterenye Város Közművelődésügyi Központ) nagytermében (Bátonyterenye-Nagybátony, 
Molnár Sándor út 1-3.) 
 

2016. február 28-án (vasárnap) 9:00 órai kezdettel 
 

megtartandó éves közgyűlésünkre. 
 

A tervezett napirendi pontok: 1. A Vezetőség és a Felügyelő Bizottság éves beszámolója; a 2015. évi 
zárszámadás. 2. Az Alapszabály átfogó módosításának elfogadása (Ptk. szerinti megfeleltetés okán).               
3. A 2016. évi költségvetés, benne a haltelepítési tervvel. 4. A 2017. évre tervezett ár- és díjváltozások.         
5. Tájékoztató a jogszabályi változásokról, a Horgászrend módosításairól, a tagi okmányok kiváltásáról, a 
méltányossági lehetőségekről és a kedvezményi akciókról, valamint a közösségi munkáról. 6. Elismerések, tagi 
nyeremények átadása, ajándéksorsolás a közgyűlésen jelenlévők között. 

 

Végezetül néhány dologra még külön is szeretném felhívni a figyelmet: 
 

a) Kérem, hogy a közgyűlés napján legkésőbb ½ 9-ig regisztráltassa magát és gyakorolva jogait 
észrevételeivel, javaslataival ismét segítse munkánkat!  
 

b) Itt is jelzem, hogy a BSHE fogási naplók leadási határideje január 31. volt, az állami fogási 
naplóké és az elektronikus belépőkártyáké pedig február 29. napja. Kérem, ne felejtse el a naplóját 
leadni, ugyanis az állami napló esetében határidőn túli leadásánál az országos nyilvántartási program 
(SZÁK) az új egységes állami horgászokmányt csak emelt díj fizetése mellett (4.200 Ft) tudja rögzíteni!  
 

c) A jegykiadásról: A pénztári órák a hétfő kivételével minden nap (hétvégén is) 08:00-12:00 óráig, 
illetve 14:00-18:00 óráig tervezettek. Az ügyintézés menetéről a halőrháznál, telefonon és az 
interneten is lehet tájékoztatást kérni és kapni. Kérem, hogy pénzügyi egyensúlyunk megőrzése és a 
sorban állás elkerülése érdekében ne hagyják a március 31-i határidő előtti napokra az engedélyek 
érvényesítését! Jelzem, hogy az évi nyereménysorsolási részvétel feltétele is a határidős befizetés!  
 

d) Kérem, hogy ha módja és lehetősége van rá, illetve ha elismerésre talált eddigi munkánk, akkor ajánlja 
fel a 2015. évi SZJA kötelezettségének 1 %-át a BSHE részére (adószám: 19156288-2-12),                
a tórendszer és védterülete családbarát jellegének további fejlesztése céljából! 

  

A beszámoló végén a BSHE tisztségviselői, munkavállalói, valamint szerződött partnerei nevében is 
szeretnék Önnek és kedves Hozzátartozóinak a soron következő idényre is jó egészséget, a napsütötte 
vízparton eltöltött boldog órákat és szép horgászélményeket kívánni! Megköszönve a bizalmat és az 
együttműködést, tisztelettel üdvözlöm a közgyűlési találkozásig: 
 
Bátonyterenye, 2016. február 19. 
 
 

 

 

 
Záradék: Az Alapszabály értelmében határozatképtelenség esetén a közgyűlés 30 perc várakozási idő után 
változatlan helyen és változatlan napirend mellett újra összehívásra kerül, s ekkor már a jelenlévők számától 
függetlenül határozatképes. A közgyűlésről való távolmaradás jogkövetkezmények nélkül csak előzetes 
írásos és indokolt igazolási kérelemmel fogadható el. Felhívjuk a figyelmet, hogy a Vezetőség élhet azzal az 
alapszabályi lehetőséggel is, hogy a rendszeresen távolmaradók tagi jogviszonyát nem hosszabbítja meg! 
 

Bankszámlaszám: OTP 11741055-20005162-00000000 
 IBAN: HU 85 11741055 20005162 00000000 » SWIFT (BIC): OTPV HU HB 

Adószám: 19156288-2-12 » Közösségi adószám: HU 19156288 » Víztérkód: 12-025-1-1 

Napi információ, interaktív helyfoglalás, hírlevél, fórum és rekordlista: www.maconka.hu 
 


